
GS Avdelning 7 Mellannorrland  
Representantskap 

Protokoll 
Hallstaberget 25 oktober 2022 

§ 1 Mötets öppnande 
Vice ordförande Timmy Landfors öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
Närvarande:  
Ombud: Lars Björk, Bror Hägglund, Per-Ove Olofsson, Christer Ludén, Emil Sellgren, 
Örjan Lundqvist, Rune Danica, Hans-Erik Johansson, Pär Wallgren,  
Jennie Sandström, Seth Hallestam och Kim Holmqvist och Christoffer Harström 
 
Förhinder: Fredrik Bardosson och Linn Vågberg 
 
Frånvarande: Bob Jonsson 
 
Styrelse ordinarie: Göran Molin, Jerker Larsson, Timmy Landfors och Markus Kamél 
 
Förhinder: Christian Häggkvist och Agneta Norman 
 
Suppleanter: Maria Rollmar är tjänstgörande 
 
Förhinder: Thomas Fälldin och Robin Eliasson 
 
Frånvarande:  
 
Adjungerade: Fredrik Axelsson, Catarina Ångnell och Roger Johansson 
 
Förhinder: Göran Mikaelsson 
 
Revisorer: Hans Nylén och Thomas Holmström 
 
Förhinder: Tord Jonsson och Thomas Holmström 
 
Valberedning: Krister Wallin 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen gicks igenom. 
Mötet fastställde dagordningen 
 
§ 3 Val av presidium 

a) Ordförande Timmy Landfors 
b) Sekreterare Roger Johansson  



§ 4 Val av justerare rösträknare 
a) Justerare/rösträknare 

Mötet utsåg Emil Sellgren och Jerker Larsson 
 

§ 5 Ombudsupprop 
18 röstberättigade samt 6 utan rösträtt. 
Mötet godkände ombudsuppropet 
 
§ 6 Praktiska frågor 
Göran Molin visade dagens schema samt uppmanade deltagarna att påbörja 
uppdragsredovisningarna. 
 
§ 7 Mål- & verksamhetsplan 2023 
Styrelsen föredrog Mål- & verksamhetsplanen för 2023 Bil 1.  
Handlingarna har varit utskickade i god tid och deltagarna kan ställa frågor i under 
respektive avsnitt. Styrelsen fick i uppdrag att kolla med LO distriktet vilka 
representanter vi har i de olika kommunerna. 
Mötet beslöt enligt förslaget till Mål- & verksamhetsplan 2023 i sin helhet. 
 
§ 8 Budget 
Göran Molin föredrog budgeten för 2023. Bil 2. 
Ett antal frågor på de olika verksamhetsgrenarna besvarades av kassören. 
Mötet beslöt enligt förslaget till budget i sin helhet.  
 
§ 9 Information från studieansvarig 
Jerker Larsson informerade om de studier som varit under 2022. Vi har haft 144 
medlemmar på olika utbildningar under året. Det är en mycket bra siffra. 
Medlemsutbildningen svarar för den största delen. Vi har något för få deltagare i ABF:S 
utbildningar. Vi behöver bli ännu bättre att rekrytera från klubbarna. Han slog även ett 
slag för de återstående utbildningarna 2022. 

 
Jerker informerade att ABF har en nytryckt kurskatalog som täcker båda länen (X+Y). 

 
§ 10 Val 
Ordförande fyllnadsval Förslag Timmy Landfors 
Mötet beslöt enligt förslaget 
 
Ledamot fyllnadsval 1 år förslag Thomas Fälldin 
Mötet beslöt enligt förslaget 
 
Ledamot fyllnadsval 2 år förslag Simon Viberg 
Mötet beslöt enligt förslaget 
 
Ledamot fyllnadsval 1 år förslag Robin Eliasson 
Mötet beslöt enligt förslaget 
 



§ 11 Information från avdelningen 
 
Fredrik Axelsson informerade från personalen om vad som händer i avdelningen. 
Det har börjat komma in varsel om uppsägningar på grund av arbetsbrist. Konjunkturen 
är just nu vikande. Vi har haft väldigt  hög beläggning inom våra branscher under 
pandemin.  
 
Göran Mikaelsson har blivit anställd som ombudsman från augusti och Roger Johansson 
lämnar oss för avtalspension vid nyår. 
 
En redogörelse för politiska faror med den sittande blå-bruna regeringen. 
 
Det är god stämning och en fin känsla att jobba på vår avdelning. 
 
Avtalsrörelsen har börjat. Motioner är sorterade och rangordnade. Avtalsdelegationerna 
är valda och har startat upp. Konfliktansvariga har startat upp sin verksamhet. Vi kommer 
att växla motioner/yrkande runt 20 december.  
 
Primära förhandlingar startar i januari. Sedan förhandlar vi fram t.o.m. 28 februari då ett 
antal OPO (opartiska ordförande) tar vid och lotsar oss igenom den sista 
förhandlingsmånaden. Avtalen löper ut 31 Mars.  
 
Har vi inga överenskommelser vid den tiden så blir det aktuellt med varsel om olika 
stridsåtgärder. 
 
Rapporten föranledde en mycket bra Facklig politisk diskussion. 
 
Mötet beslöt att godkänna rapporten. 
 
Markus Kamél informerade om att LO har beslutat om en gemensam plattform som man 
kommer att gå ut med. Det blir samordnade lönekrav från hela LO. 
  
Mötet beslöt att godkänna rapporten 
 
 
§ 12 Arbetsordningen 
Styrelsen föreslår med anledning av förändringar i anställningsgruppen. 
 
Mötet beslöt att godkänna förändringarna i sin helhet. 
 
 
 
 
 
 
 



§ 13 Övriga frågor 
 
Onsdagen den 26 september är skyddsombudets dag. Göran Molin visade en folder som 
kommer att distribueras ut i avdelningen. 
 
Hans Nyhlén uppmanade deltagarna att ta uppdrag som uppsökare inom avdelningen  
 
 
§ 14 Avslutning 
Ordförande Timmy Landfors tackade för förtroendet att leda mötet och för visat intresse  
och avslutade mötet. 
 

Protokollförare: Roger Johansson 
 
 
 
Ordförande: Timmy Landfors   

 
 
     

Justerare     Justerare 
 
 
 
Emil Sellgren     Jerker Larsson 


